
Schriftelijke vraag1:
Vraagnummer: S-132
Datum indiening: 4 april 2012

Onderwerp: Centrumplan Heteren

Naam indieners: Elbert Elbers (PvdA)

Aan:  de voorzitter van de raad;
 de leden van het college van Burgemeester en Wethouders.

Inleiding/Aanleiding:

In Heteren is de laatste jaren ruimtelijk veel veranderd. 
In 2011 hebben de Brede School “De Vogeltuin”, het zalencentrum “de Bongerd” en 
sporthal “’t Binnenveld” hun deuren geopend. 
In de Brede school is een prachtige nieuwe bibliotheek gevestigd, waar veel kinderen 
en volwassenen uit Heteren en omgeving met veel plezier gebruik van maken. 
Ook is de Flessestraat deels opnieuw ingericht. 

Maar er staat de komende tijd ook nog veel te gebeuren in Heteren. De inwoners 
kijken onder meer uit naar het nieuw aan te leggen dorpsplein op de oude plek van 
de Koningin Juliana school en de oude sporthal De Bongerd. 
Inmiddels is de sloop van deze oude gebouwen bijna voltooid. 

Veel dorpelingen kijken uit naar het te bouwen Centrumplan en zien graag een 
herkenbaar hart in hun dorp zodat de leefbaarheid wordt vergroot en de sociale 
cohesie positief wordt beïnvloed. 

In een besloten raadsvergadering van 31 mei 2011 is de koop- en realisatie- 
overeenkomst met Arctica Vastgoedontwikkeling als hamerstuk behandeld. 

In het bijbehorende raadsvoorstel werd het volgende gesteld: 
"In de komende maanden zal een inventarisatie worden gemaakt welke bestaande 
budgetten “beheer en onderhoud openbare ruimte” ingezet kunnen worden als een 
deel van de dekking van het tekort". 

Inmiddels zijn we bijna 1 jaar verder. 

In december 2011 hebben de inwoners van Heteren een nieuwsbrief ontvangen van 
de gemeente Overbetuwe over de voortgang van Centrumplan Heteren. 

1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 
inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 
vragen te beantwoorden is 30 dagen.
Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 
verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder.



Deze nieuwsbrief is positief ontvangen door de inwoners en de dorpsraad van 
Heteren. Hierin werd gemeld dat de procedures voor het bestemmingsplan en het 
beeldkwaliteitsplan, naar verwachting, in januari 2012 van start zouden gaan. 

Ook sprak de nieuwsbrief de verwachting uit, dat de raad in het 1ste kwartaal van 
2012 een besluit zou nemen over het beschikbaar stellen van een krediet voor 
de inrichting van de gehele Flessestraat. 

Vragen:

De PvdA- fractie vraagt zich het navolgende af:

1. Is er inmiddels een inventarisatie van de budgetten gemaakt voor beheer en 
onderhoud openbare ruimte, die ingezet kunnen worden als een deel van de 
dekking van het te verwachten tekort op het Centrumplan?

2. Zo ja, wanneer wordt deze inventarisatie aan de raad aangeboden. 
Zo nee, wat is de huidige stand van zaken en waarom is de inventarisatie nog 
niet beschikbaar?

3. Wanneer kan de raad het beeldkwaliteitsplan en het bestemmingsplan 
tegemoet zien?

4. Wat is de huidige tijdsplanning voor de inrichting van de Flessestraat en de 
financiële besluitvorming daarover?

5. Wanneer wordt de raad in zijn totaliteit geïnformeerd over het Centrumplan 
Heteren en de financiële gevolgen van deze planontwikkeling?
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